
Protokół Nr V/2015 
z przebiegu obrad sesji Rady Miejskiej w Kluczborku odbytej w dniu 
4 lutego 2015 roku. 

W sesji wzięło udział 19 radnych. 
Ponadto w sesji udział wzięli: ,Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar, 
Z-ca Burmistrza Andrzej Nowak, Przedstawiciele Administracji Samorządowej, 
Skarbnik Gminy, Radca Prawny Urzędu Miejskiego ,Dyrektorzy Jednostek 
Gminnych , Sołtysi wsi. 

Obrady rozpoczęto o godz.: 15.30 
I .Sprawy porządkowo-organizacyjne: 
a/ otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał, 
b/ ustalenie porządku obrad, 

) c/ przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 19 gruduia i 30 gruduia 2014r. 
d/ informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między sesjami. 
2.Interpelacje i zapytania Radnych. 
3.Podjęcie uchwał w sprawie: 

Opinia Komisji 
a/ zatwierdzenia Planu pracy na 2015rok oraz Programów Działalności 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Kluczborku z Filią w Kuniowie, 
b/ wyrażenia zgody na włączenie w granice Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej „INVEST-PARK", działek o nr 9/17 ark.m. 15 i 7/1 ark.m. 15 
położonych w Kluczborku, 

c/ nabycia nieruchomości, 
d/ zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Kluczborku, 
e/ zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Kluczborku na 2015 rok, 
f/ zmian w budżecie po stronie dochodów, wydatków i rozchodów, 
g/ zmiany w wieloletniej prognozie finansowej, 
h/ zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
i/ inkasa podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości. 
4. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt.2 interpelacje i zapytania Radnych. 
5.Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres między sesjami. 
-opinia Komisji Rewizyjnej, 
-dyskusja, 
-przyjęcie sprawozdania. 
6. Przyjęcie do wiadomości sprawozdań z udzielonych umorzeń za II kw.2014r. 
7. Sprawozdanie Społecznej Komisji Mieszkaniowej za II półrocze 2014r. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9 .Zamkniecie obrad. 



Do punktu 1 porządku obrad 

Sprawy porządkowo - organizacyjne 

Wręczono listy gratulacyjne Panu Andrzejowi Olechowi w związku 
z wyróżnieniem w kategorii trener roku w 47. plebiscycie ,,Sportowiec Roku 
Opolszczyzny 2014"., oraz Pani Monice Latańskiej za zajęcie 3 miejsca 
w kategorii" Najpopularniejszy Sportowiec 2014 roku". 

a)Sesję Rady Miejskiej otworzył i rozpoczął Przewodniczący Rady Miejskiej 
; w Kluczborku Janusz Kędzia. 

b) Przewodniczący Obrad Janusz Kędzia stwierdził, że obecnych na dzisiejszej 
sesji jest 19 radnych ,zatem obrady i podejmowane uchwały są prawomocne, 
następnie przedstawił porządek obrad. 
Po odczytaniu porządku obrad, Przewodniczący zapytał czy są wnioski i uwagi 
do przedstawionego porządku. Uwag nie wniesiono zatem Przewodniczący 
Rady Miejskiej przystąpił do realizacji porządku obrad. 
Obecnych na sali obrad 19 radnych 
c)przyjęcie protokołów z sesji 19 i 30 grudnia 2014r. Nikt z Radnych nie wniósł 
uwag do protokołów z poprzednich sesji zatem Przewodniczący poddał pod 
głosowanie protokół : 
-z 19 grudnia 2014r. i w wyniku głosowania głosami 19 za ,O przeciw ,O 
wstrzymujących się protokół został przyjęty. 

-z 30grudnia 2014r. i w wyniku głosowania głosami 19 za ,O przeciw ,O 
wstrzymujących się protokół został przyjęty. 

d)informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 
W dniu 2 lutego 2015r. posiedzenie odbyła Komisja Kultury ,Oświaty, Sportu 
i Turystyki. 
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i plan pracy na 2015r. 
W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta i Skarbnik. 
W dniu 29 stycznia 2015r. posiedzenie odbyła Komisja ds. Wsi Rolnictwa, 
Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska 
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i plan pracy na 2015r. 
W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta i Skarbnik. 
W dniu 2 lutego 2015r. posiedzenie odbyła Komisja Spraw Obywatelskich 
i Socjalnych. 
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i plan pracy 2015r. 
W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta. 



) 

W dniu 3 lutego 2015r. posiedzenie odbyła Komisja Budżetu, Rozwoju 
Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej. 
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i plan pracy 2015r. 
W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta i Skarbnik. 
W dniu 30 stycznia 2015r. posiedzenie odbyła Komisja Rewizyjna 
Tematem posiedzenia była analiza sprawozdania z działalności Burmistrza 
Miasta za okres między sesjami. 
W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta. 

Do punktu 2 porządku obrad 

Interpelacje i zapytania radnych 

W tym punkcie nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

.QQ_punktu 3 porządku obrad 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia poprosił o odczytanie opmu 
Komisji: 
I .Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych 
Na posiedzeniu w dniu 2 lutym 2015r. analizując materiały na sesję Komisja 

- projekty „ d" i „e" w sprawie planów pracy Komisji i Rady Miejskiej 
pozostawiła bez opinii . Pozostałe projekty zaopiniowano pozytywnie 
Przewodniczący Komisji Zdzisław Pięch 
2.Komisji Kultury Oświaty Sportu i Turystyki 

Na posiedzeniu w dniu 2 lutego 2015r. analizując materiały na sesję Komisja 
- projekty „ d" i „e" w sprawie planów pracy Komisji i Rady Miejskiej 
pozostawiła bez opinii. Pozostałe projekty zaopiniowano pozytywnie 
Przewodniczący Komisji Piotr Sitnik 
3.Komisji ds. Wsi ,Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej 
i Ochrony Środowiska 
Na posiedzeniu w dniu 29 stycznia 2015r. analizując materiały na sesję 
Komisja.- projekty„ d" i .,e" w sprawie planów pracy Komisji i Rady Miejskiej 
pozostawiła bez opinii. Pozostałe projekty zaopiniowano pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Tadeusz Doliński 
4.Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej 
Na posiedzeniu w dniu 3 lutego 2015r. analizując materiały na sesję Komisja 
- projekty „ d" i „e" w sprawie planów pracy Komisji i Rady Miejskiej 
pozostawiła bez opinii. Pozostałe projekty zaopiniowano pozytywnie 
Przewodniczący Komisji Jan Myślecki 



Po odczytaniu opinii Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do podjęcia 
uchwał a mianowicie : 
a/ zatwierdzenia Planu pracy na 2015rok oraz Programów Działalności 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Kluczborku z Filią w Kuniowie, do 

tego projektu uchwały nikt z Radnych nie wniósł uwag zatem Przewodniczący 
Rady Miejskiej poddał treść projektu pod głosowanie i w wyniku głosowania 
głosami 19 za, O przeciw,0 wstrzymujących się uchwała została podjęta 
i nadano jej Nr V/27/15 

b/ wyrażenia zgody na włączenie w granice Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej „INVEST-PARK", działek o nr 9/17 ark.m. 15 i 7/1 ark.m. 15 
położonych w Kluczborku do tego projektu uchwały nikt z Radnych nie wniósł 
uwag zatem Przewodniczący Rady Miejskiej poddał treść projektu pod 
głosowanie i w wyniku głosowania głosami 19 za, O przeciw,O wstrzymujących 

) się uchwała została podjęta i nadano jej Nr V/28/15 

c/ nabycia nieruchomości do tego projektu uchwały nikt z Radnych nie wniósł 
uwag zatem Przewodniczący Rady Miejskiej poddał treść projektu pod 
głosowanie i w wyniku głosowania głosami 18 za, O przeciw,1 wstrzymujących 
się uchwała została podjęta i nadano jej Nr V/29/15 

d/ zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Kluczborku do tego 
projektu uchwały nikt z Radnych nie wniósł uwag zatem Przewodniczący Rady 
Miejskiej poddał treść projektu pod głosowanie i w wyniku głosowania 
głosami 19 za, O przeciw,O wstrzymujących się uchwała została podjęta 
i nadano jej Nr V/30/15 

e/ zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Kluczborku na 2015 rok do 
tego projektu uchwały nikt z Radnych nie wniósł uwag zatem Przewodniczący 
Rady Miejskiej poddał treść projektu pod głosowanie i w wyniku głosowania 
głosami 19 za, O przeciw,O wstrzymujących się uchwała została podjęta 
i nadano jej Nr V/31/15 

fi zmian w budżecie po stronie dochodów, wydatków i rozchodów do tego 
projektu uchwały nikt z Radnych nie wniósł uwag zatem Przewodniczący Rady 
l\1iejskiej poddał treść projektu pod głosowanie i w wyniku głosowania 
głosami 19 za, O przeciw,O wstrzymujących się uchwala została podjęta 
i nadano jej Nr V/32/14 



g/ zmiany w wieloletniej prognozie finansowej do tego projektu uchwały nikt z 
Radnych nie wniósł uwag zatem Przewodniczący Rady Miejskiej poddał treść 
projektu pod głosowanie i w wyniku głosowania glosami 19 za, O przeciw,0 
wstrzymujących się uchwała została podjęta 

i nadano jej Nr V/33/15 

h/ zaciągnięcia kredytu długoterminowego do tego projektu uchwały nikt z 
Radnych nie wniósł uwag zatem Przewodniczący Rady Miejskiej podda! treść 
projektu pod głosowanie i w wyniku głosowania glosami 19 za, O przeciw,0 
wstrzymujących się uchwała została podjęta 

i nadano jej Nr V/34/15 

i/ inkasa podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że dopisano do- Ligota Górna 
• Z k " ,,1 amec a . 

Radny Henryk Fraszek zapytał czy nastąpiły zmiany w zapisach dotyczących 

procentów w §4.Burmistrz wyjaśnił, że nie nastąpiły żadne zmiany w tym 

paragrafie. 
W związku z tym Przewodniczący Obrad poddał treść projektu pod głosowanie 
i w wyniku głosowania głosami 19 za, O przeciw,0 wstrzymujących się 
uchwala została podjęta i nadano jej Nr V/35/15 

Do punktu 4porządku obrad 

Odpowiedzi na zgłoszone w pkt.2 interpelacje i zapytania Radnych. 

VI tym punkcie nikt z Radnych nie zabrał głosu 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres między sesjami. 
-opinia Komisji Rewizyjnej 
-dyskusja 
-przyjęcie sprawozdania. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o odczytanie opinii Przewodniczącego 
Korn1s31 Rew1zyjneJ Janusza Kallusa. 
- Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kluczborku z działalności 
Burmistrza Miasta Kluczborka za okres od 17.12.2014r.- do 21.0l.2015r. 
Na posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2015 r. Komisja dokonała analizy 
sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta za okres między sesjami. 
Wyjaśnień do sprawozdania udzielił Burmistrz Miasta Jarosław Kielar 
w n;is,,;pujących sprn'Nach : 



) 

A-22 - wprowadzenie Księgi procedur audytu wewnętrznego w Urzędzie 
Miejskim, 
B-2 - umowa Studio Reklamy Agenda Kępno -wykonanie albumu, 
B-54-umowa Miejski Klub Sportowy -wsparcie realizacji zadań w zakresie 
tworzenia warunków sprzyjających rozwojowi sportu w Gminie Kluczbork, 
I. I- zajęcie stanowiska w sprawie sprzedaży działki stanowiącej własność 
Gminy Kluczbork. 
Po udzielonych wyjaśnieniach Komisja jednogłośnie pozytywnie przyjęła w/w 
sprawozdanie. 
-dyskusja 
W związku z tym ,że nikt z Radnych nie zabrał głosu Przewodniczący Obrad 
poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania Burmistrza za okres miedzy 
sesjami i w wyniku głosowania głosami 19 za, O przeciw,0 wstrzymujących się 
sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie pozytywnie. 

Do .P.U!J.k!.~orządk1.11 obrad 

Przyjęcie do wiadomości sprawozdań z udzielonych umorzeń za II kw.2014r. 

W związku z tym ,że nikt z Radnych nie zabrał głosu w/w sprawozdaniach 
przyjęto je do wiadomości. 

Do punktu 7 porządku obrad 

Sprawozdanie 'Społecznej Komisji Mieszkaniowej za II półrocze 2014r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia odczytał 
- Sprawozdanie z działalności Społecznej Komisji Mieszkaniowej za okres od 
01.07.20] 4r. do 3 l.l 2.2014r., zgodnie z Uchwałą Rady Miejskiej w Kluczborku 
Nr lX/59/03 z póź. zm. 

Spoleczna Komi,ja Mieszkaniowa w składzie: 
1. Zdzisław Pięch przewodniczący 

2. Halina Mądrzycka z-ca przewodniczącego 
3. Katarzyna Ferenc 
4. Teres'.l \Vróbe] 
5. Tadeusz Suskiewicz 
6. Alfred Długosz 
7. Jan Piekiełek 
informu_ie., iż w okresie od 01.07.2014r. do 31.12.2014r. odbyła cztery 
spotkania, podczas których zaopiniowano 33 złożone wnioski o przydział lokalu 
mieszkatnrgo z zasobóvi komunalnych Gminy Kluczbork, 14 pism, w których 



wnioskujący proszą o przyspieszenie przydziału mieszkania oraz 8 pism 
z odwołaniem od decyzji Komisji. 
W w/w okresie Komisja zweryfikowała 37 wnioskodawców znajdujących się na 
listach oczekujących na przydział mieszkania, odnośnie ich aktualnej sytuacji 
mieszkaniowej, finansowej i rodzinnej. 
Po przeprowadzonej weryfikacji postanowiono: 
- wobec 9 oczekujących dokonać przekwalifikowania na listach z uwagi na 
zmianę sytuacji materialnej (na listę socjalną przeniesiono 4 oczekujących, a na 
listę stałą 5), 
- wobec 2 oczekujących postanowiono wstrzymać przydział mieszkania ze 
względu na poprawę ich sytuacji mieszkaniowej lub finansowej i osiąganiem 
zbyt wysokich dochodów niezgodnych z wytycznymi Uchwały Rady Miejskiej 
lub poprawą warunków mieszkaniowych, 
- wobec 14 oczekujących znajdujących się na listach, Komisja postanowiła 
wnioskować do Bunnistrza o ich skreślenie, z powodu dwukrotnej odmowy 
przyjęcia proponowanych lokali, bądź z powodu dwukrotnego nie zgłoszenia się 
na wezwanie listem poleconym celem weryfikacji sytuacji rodzinnej, 
mieszkaniowej i finansowej, 
- u pozostałych 12 weryfikowanych sytuacja nie uległa zmianie. 
W w/w okresie Komisja dysponując 10 wolnymi mieszkaniami w starych 
zasobach komunalnych (2 o statusie stałym i 8 o statusie socjalnym), 
wytypowała do ich przydziału odpowiednio wnioskodawców oczekujących na 
liście stałej i socjalnej, z jednoczesnym wytypowaniem po 2-3 kolejnych 
oczekujących, w przypadku odmowy zaproponowanego lokalu przez osobę 
z pozycji pierwszej/wczdniejszej. 
Społeczna Komisja Mieszkaniowa zapoznała się również z pismami z instytucji 
takich jak OPS, PCPR, Sądowego Zespołu Kuratorskiego, Domów Dziecka, 
dotyczącymi przyśpieszenia przydziału mieszkania wobec podopiecznych, które 
dane instytucje mają pod swoją opieką czy kuratelą, a które znajdują się 

w trudnej sytuacji życiowej i oczekują na przydział mieszkania z zasobów 
komunalnych. 
S:ooieczna Komis_ja Mieszkaniowa informuje, że na projektowane listy 
oczekujących na mieszkanie komunalne na rok 2015 zakwalifikowano 
rozytywnie łącznie 31 wnioskodawców, w tym na listę stalą 8, a na listę 

. l y, SOCJa ną ... 1. 

Jednocześnie informujemy, iż na dzień 3 l .12.2014r., na listach oczekujących 
z lat wcześniejszych, łącznie oczekuje jeszcze 130 uprawnionych do przydziału 
wnioskodawców/rodzin, w tym na mieszkanie stałe 42 wnioskodawców/rodzin, 
na mieszkanie socjalne 89 wnioskodawców/rodzin. Wobec 17 oczekujących 
wstrzymuje się propozycje przydziału mieszkania, w związku z niespełnianiem 
kryteriów Uchwały Rady :tv'fiejskiej nr IX/59/03 z późn. zm., uznającej te osoby 
za pozostające w trudnej sytuacji materialnej czy mieszkaniowej. 
Przewodniczący Zdzisław Pięch. 



Do punktu 9 porządku obrad 
Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 
Janusz Kędzia zamknął obrady sesji o godz.: 16,00 

Protokółowała 

Ewa Kuziernsta 

Przewod • zący 

Rady Miejsk' ,.~~ku 

anusz Kędzia 


